
Zápis z  jednání školské rady ZŠ V Rybníčkách 

Přítomní členové: Mg. V. Vosátka 

                               Mgr. Z. Mandausová 

                               Ing. H. Tůmová 

                               L. Piskačová 

                               Ivana Kriglová 

Nepřítomen:         Ing. Petr Beneš 

 

Dále přítomni: Mgr. L. Doležal 

Program: 

• projednání výroční zprávy (nepřítomný Ing. Petr Beneš byl též se zprávou 

elektronicky seznámen) 

• schválení výroční zprávy  

Různé: 

• mobilní telefony ve škole – plánovaná anketa pro rodiče a možná změna ŠŘ  

• informace o spolupráci s KRPŠ 

• rekonstrukce učebny chemie  

• „Moje stopa“ - stále nerealizovaná výstavba relaxační zóny  

• dlouhodobý nedostatek pedagogů  

• očekávané změny financování škol 

 

V Praze dne: 26. 9. 2019                                            Zapsala: Mgr. Zuzana Mandausová  

 

 

 


